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Protokół Nr XXXIII/2017 

 XXXIII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

               z dnia 31 sierpnia  2017 r. 

BR.0002.7.2017 

XXXIII Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady 

Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie płynęły uwagi 

do protokołu XXXII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 29 czerwca 2017 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 17 - jednogłośnie. 

Protokół XXXII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 29 czerwca 2017 r.  został 

przyjęty. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek XXXIII sesji: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 

2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXXII sesji z dnia 29 czerwca 2017 r.    

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

6. Informacja na temat funkcjonowania Powiatu Giżyckiego w stowarzyszeniach 

i związkach oraz realizacji umów partnerskich i porozumień w okresie 2016 – I 

połowa 2017 roku.                                                                                                                                                                                                    

7. Informacja  o stanie przygotowań szkół i placówek oświatowych Powiatu Giżyckiego 

do nowego roku szkolnego z uwzględnieniem skutków zmian w ustawie o systemie 

oświaty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Placówki Rodzinnej w Zelkach. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii Zintegrowanego 

Rozwoju Powiatów Wielkich Jezior Mazurskich”. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Giżyckiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Giżyckiego na lata 2017 - 2029. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Giżyckiego. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie sesji.       
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Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 

Starosta W. Strażewicz poinformował zebranych, iż w lipcu zmarła P. Gabriela Leciewicz, 

kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy i Warsztatów Terapii Zajęciowych w Rynie, 

poprosił o  uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłej.  

Zebrani na Sali obrad spełnili powinność. 

Starosta W. Strażewicz powiedział, że współprowadząca Dom Dziecka w Zelkach P. 

Joanna Sadurska nie zdecydowała się na jego dalsze prowadzenie i placówka z dniem 

dzisiejszym zostaje zlikwidowana, podejmujemy dziś na sesji  uchwałę w tej sprawie.  

 

Starosta W. Strażewicz wraz z Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Z. 

Piestrzyńskim oraz Przewodniczącą Rady Powiatu – M. Łepicką-Gij podziękowali P. J. 

Sadurskiej za wieloletnią współpracę, przekazali kwiaty oraz drobne powiatowe souveniry. 

 

Starosta W. Strażewicz poinformował zebranych, iż w dniu dzisiejszym uroczyście żegnamy 

odchodzącą na emeryturę Alinę Aleszczyk-Jurek dziękując z wieloletnie kierowanie 

Oddziałem Geodezji. Starosta dodał, że był spokojny o powiatową geodezję, gdyż wiedział, 

że tam zawsze wszystko gra.  

Starosta W. Strażewicz wraz z Przewodniczącą Rady Powiatu – M. Łepicką-Gij podziękowali 

P. Alinę Aleszczyk-Jurek, przekazali kwiaty oraz drobne powiatowe souveniry. 

Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu powierzył stanowisko Geodety Powiatowego 

dotychczasowej pracownicy tego wydziału P. Jolancie Stemplewskiej, złożył jej życzenia 

sukcesów w pracy. 

 

Starosta przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu: 

1) Wyraziliśmy pozytywną opinię odnośnie zaliczenia dotychczasowych dróg  powiatowych 

do kategorii dróg gminnych. Dotyczy to następujących ulic w mieście: Boczna, Emilii 

Plater, Górna, Kętrzyńskiego, Konarskiego, Mickiewicza, Nowowiejska, Ogrodowa, 

Pionierska, Przejściowa, Sienkiewicza, Słowiańska, Wyzwolenia – obecnie Zajączka 

i Zielona. 

2) Przyznaliśmy stypendia Powiatu Giżyckiego dla najlepszych uczniów naszych szkół 

powiatowych. Stypendia otrzymali: Oliwia Ozygała i Marcin Tokarz z I LO; Hanna 

Nosowicz i Mirosław Horach z II LO, Agnieszka Czarzasta i Kinga Baran z ZSKŚiA, 

Ewelina Tyma z ZSZ, Ingrid Pruszyńska i Magdalena Korecka z ZSEiI, Przemysław 

Żygieło z SOS-W. Wysokość przyznanego stypendium to 800 zł. 

3) Po upływie 5-letniego okresu prowadzenia  ŚDS-u  w Rynie ogłosiliśmy konkurs na  

prowadzenie  tego zadania na kolejne 5 letni okres. Termin składania ofert mija 21 

września br. 

4) Z powodu braku chętnych na kupno nie sprzedaliśmy 3 działki przy ul. Wodociągowej. 

Postanowiliśmy wystawić na sprzedaż  3 działki o łącznej powierzchni 15 557 m
2
 przy ul. 

1 Maja za Policją za łączną cenę 5 mln zł netto. 

5) Przyjęliśmy informacje o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze br. oraz 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

6) Wraz z p. Moniką Łępicką-Gij i Robertem Kempą przebywaliśmy w naszym partnerskim 

powiecie Saalekreis z okazji 10-lecia powiatu. 

7) Niestety, nasz projekt w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na rozbudowę 
szpitala (nowa kondygnacja nad SOR-em) uzyskał 16 pkt, zabrakło 0,2 pkt do osiągnięcia 

minimum punktowego i uzyskania dodatkowych punktów. W związku takim 

rozstrzygnięciem złożymy protest. 

8) W ostatnia niedzielę, w Bystrym, zostały zorganizowane dożynki gminno-powiatowe, 

w  których pomimo nie najlepszej pogody uczestniczyło sporo osób. 

9) 8 sierpnia odbyło się pierwsze posiedzenie Rady Wierzycieli Szpitala Giżyckiego. 

W skład 5-osobowej Rady weszli przedstawiciele pólek:  Abbrie, Impel, Hospital, Urtici 
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oraz Powiat Giżycki. Przewodniczącym Rady został wybrany Tibor Bartoszewicz – 

przedstawiciel Urtici. Kolejne posiedzenie rady odbędzie się za tydzień, 7 września 

w Warszawie i głównym tematem będzie plan restrukturyzacji. 

10) Nasz giżycki żeglarz Filip Szmit wraz ze swoim partnerem z Iławy zdobył brązowy medal 

na Mistrzostwach Europy Juniorów U-17 w klasie 420, które odbyły się na wodach 

jeziora garda we Włoszech. 

 

Pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono.  

Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

J. Łożyński zgłosił następujące sprawy: 

1) Współpraca Zarządu Powiatu z partnerami w realizacji zadań wspólnych. 

Wiemy, że Gmina Miejska Giżycka uchwałą, w marcu 2017 r.,  przekazała środki finansowe  

na wykonanie remontu ul. Kolejowej ze wskazaniem terminu zakończenia prac na koniec 

czerwca. Przetarg na wykonanie został ogłoszony w czerwcu. Jakie były przyczyny tak 

długich przygotowań do ogłoszenia postępowania na wykonawstwo skutkiem czego Zarząd 

nie dotrzymał zobowiązania terminu zakończenia prac przed tzw. „sezonem”. 

Czy Zarząd Powiatu dołożył należytych starań by dotrzymać  terminu zakończenia prac?  

Jakie były faktyczne przyczyny niedotrzymania terminu zobowiązania?  Czy Zarząd zdaje 

sobie sprawę z kosztów ekonomiczno-społecznych braku właściwej nawierzchni ul. 

Kolejowej przed sezonem? (Gdzie czas oznacza pieniądze dla nas wszystkich!) Jakie kroki 

podejmie Zarząd w przyszłości by dochować zobowiązań w relacjach z partnerami przy 

realizacji zadań wspólnych.  

2) Moje obawy potwierdza drugi przykład – tu przy okazji z tego miejsca pragnę 
podziękować Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej Giżycko -  jego Prezesowi i Radzie 

Nadzorczej za inicjatywę i własne zaangażowanie w wykonanie remontu nawierzchni ulicy 

Białostockiej. 29. Maja 2017 r.  Zarząd Powiatu w osobach Starosty Wacława Strażewicza 

i Wicestarosty Mirosława Drzażdżewskiego zawarli umowę z OSM Giżycko zobowiązującą 
obie strony do wykonania remontu nawierzchni ulicy Białostockiej na odcinku od ul. 

Warmińskiej do ul. Warszawskiej z podziałem na dwa odcinki przypadające do remontu dla 

każdej ze stron. Część, do której zobowiązało się przedsiębiorstwo została wyremontowana 

w połowie czerwca w ciągu 3 dni. (i tu znalazł się wykonawca, prawdopodobnie wyłoniony 

w postępowaniu przetargowym). Położono nową nawierzchnię asfaltową z naniesieniem 

oznakowania poziomego zgodnie z wymogami art.3 ust.3 i 5 ustawy o finansowaniu 

infrastruktury transportu drogowego. Natomiast Powiat w umowie zobowiązał się do 

wykonania remontu ulicy Białostockiej na odcinku od ul. Gdańskiej do ul. Górnej.  

Moje obawy budzi załącznik Nr 3 tj. tabeli Zadań inwestycyjnych przewidzianych do 

realizacji w 2017 r. gdzie brak jest zadania inwestycyjnego remontu odcinka ul. Białostockiej. 

Czy Zarząd zamierza wywiązać się ze zobowiązania  podjętego wobec partnera i w tym roku 

wykona remont i w jaki sposób pozyska środki finansowe ? Panie Starosto, proszę 
o konkretne odpowiedzi, w razie niemożności udzielenia odpowiedzi teraz proszę 
o przekazanie mi i pozostałym radnym odpowiedzi pisemnej ze wskazaniem terminu 

wykonania zobowiązania i źródła finansowania. 

W przypadku niemożności realizacji Umowy wnioskuję do Zarządu o podjęcie negocjacji 

z OSM Giżycko celem określenia nowych warunków dokończenia remontu ul. Białostockiej. 

Niedopuszczalnym byłoby doprowadzenie do niewypełnienia kolejnego zobowiązania przez 

Zarząd. 

3) Szpital Giżycki - proszę o przedstawienie postępu w przygotowaniach do procesu 

restrukturyzacji zobowiązań szpitala:  

1. Jaki jest termin złożenia przez właściwego zarządcę  planu restrukturyzacji? 

2. Jakie są jego główne założenia? 

3. Jaka jest ocena Zarządu co do powodzenia w realizacji tych założeń? 
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4. Czy prawdą jest, że plan restrukturyzacji przygotowała firma zewnętrzna na zlecenie 

osoby powołanej do przygotowania tego planu? 

5. Czy prawdą jest, że ta sama osoba powołana do przeprowadzenia restrukturyzacji 

obciążyła szpital fakturą na kwotę ponad 110 tys. zł za jednoosobowe szkolenie 

w zakresie „Komunikacji wewnętrznej i zewnętrznej w organizacji”? Ja przykładowo 

osobiście znalazłem ofertę za 1790 zł na trzydniowe „Szkolenie z komunikacji 

wewnętrznej w organizacji” . 

6. Czy Zarząd składał wnioski w tej sprawie jako dłużnik podlegający restrukturyzacji 

do Sędzi komisarz? 

7. Jakie było oczekiwanie, a jaką Zarząd otrzymał odpowiedź na propozycję przedpłaty 

należności czynszowej w wysokości ponad 3 mln zł od spółki z ujemnym kapitałem 

własnym i poziomem zobowiązań krótkoterminowych na ok. 15 mln zł, którą obaj 

panowie powołaliście w poprzedniej kadencji? 

8. Czy nie uważacie, że właściwym byłaby konwersja zaległej należności czynszowej 

powiatu na dokapitalizowanie spółki w formie powiększenia kapitału własnego , 

by zwiększyć wiarygodność podmiotu na rynku? 

 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział: 

- ul. Kolejowa: informowaliśmy już, że oferty przedsiębiorców dwukrotnie przekraczały 

wartość kosztorysowa projektu. W porozumieniu z partnerem uznaliśmy przetarg za 

nieważny i że ogłosimy powtórnie latem. Tak się stało, przetarg został rozstrzygnięty, jeszcze 

w tym roku, do 8 listopada, ulica zostanie wykonana – znaczną część środków wyda Miasto. 

-  ul. Białostocka: pierwszy taki przypadek, z  inicjatywy OSM remontujemy wspólnie drogę. 
Ulica będzie wykonana w przyszłym roku, gdyż na ten rok zaplanowane były inne. 

- szpital: Starosta przeprosił za powściągliwość w odpowiedzi na te pytania. Program 

restrukturyzacyjny był zamieszczony na stronie szpitala. Nasza ocena pracy Zarządcy 

restrukturyzacyjnego jest zła. Poinformowany zostanie o tym Komisarz, na takie wydatki  

naszej zgody być nie  może. Współpracujemy z Radą Wierzycieli, o szczegółach mówić nie 

mogę. 
H. Sarul zapytała jak zachował się Zarządca na propozycję 3 mln zł. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie odniósł się w ogóle. 

M. Drzażdżewski uzupełnił informacje dotyczącą ulicy Kolejowej – inwestorzy wymagają 
dokumentacji, której stworzenie często długo trwa, bo proces uzgadniania nastręcza dużo 

barier. Co tydzień z Burmistrzem rozmawialiśmy, czy zdążymy do końca roku. Wiosną firmy 

miały już poplanowane zakresy robót na lato. 

J. Łożyński powiedział, że jeśli stwierdza się, że remont nie będzie wykonany, to proszę 
podjąć negocjacje, żeby partner OSM wiedział, bo może jest to dla nich bardzo ważne. 

H. Sarul zapytała jakie jest stanowisko na temat kosztów restrukturyzacji. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że organem decyzyjnym jest Sędzia Komisarz, co 

zrobi, trudni mi powiedzieć, koszty restrukturyzacji są rażąco wysokie. 

J. Łożyński zapytał ile wynosi kwota niezapłaconego czynszu za rok. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że za 2016 rok kwota wynosi 370 tys. zł, nie ma 

sposobu wyegzekwowania. Vatu nie możemy odliczyć, a musimy odprowadzać. 
J. Łożyński powiedział, że aneks mówi o anektowaniu rocznym, zapytał, czy występowano 

o to, aby nie wystąpił podatek. 

E. Ostrowska zapytała o Międzyszkolną Bazę Sportów Wodnych – kiedy przechodzi do 

Miasta i do Ekomariny. Zgłosiła sprawę od prezesa Grupy Lokalnej aby pochylić się nad 

szkoleniami turystycznymi. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że razem z Burmistrzem Iwaszkiewiczem ustalili, że 

Burmistrz da znać, kiedy Miasto wyrazi pozytywną wolę przejęcia jednostki. Miasto 

wypowiedziało nam lokal Bazy, ponieważ mają z  tym miejscem inne plany. Jeśli chodzi 

o turystykę – jesteśmy otwarci, prezes miał chyba na myśli pozyskiwanie środków. 
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M. Łępicka-Gij wspomniała o drodze powiatowej przez Siemionki, oświadczyła, iż 
mieszkańcy pytają, dlaczego powiat nie chce przyjąć od nich 10 tys. zł na remont tej drogi. 

Radna pytała o to z-cę dyrektora  Zarządu Dróg Powiatowych G. Moszczyńskiego oraz na 

Komisji Finansów, ale nie uzyskała odpowiedzi, ponownie prosi o informację. 
M. Drzażdżewski powiedział, że oczywiście dyrektor Moszczyński odpowie w tej sprawie. 

J. Łożyński zapytał, czy kruszywem szutrowym naprawia się jeszcze drogi w naszym 

powiecie. 

M. Drzażdżewski powiedział, że tak, mamy jeszcze w powiecie drogi szutrowe. 

 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję w punkcie: Wolne  wnioski i zapytania 

radnych. 

 

Ad. 6. Informacja na temat funkcjonowania Powiatu Giżyckiego w stowarzyszeniach 

i związkach oraz realizacji umów partnerskich i porozumień w okresie 2016 – I połowa 

2017 roku.                                                                                                                                                                                                                                

Informacja  stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 

Informacji.  

Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  pochwaliła pracę Wydziału Spraw 

Obywatelskich za świetnie przygotowany materiał. Zapytała Starostę o Stowarzyszenie 

Samorządów Przygranicznych Łyna-Ława – czy cel istnienia stowarzyszenia nie jest 

wyczerpany i czy płacenie składek jest więc nadal uzasadnione? 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że jest członkiem Komisji Rewizyjnej w tym 

stowarzyszeniu, składka roczna wynosi 2 tys. zł. Coroczną koronną sprawą jest organizacja 

międzynarodowego spływu kajakowego Łyna-Ława, którego celem jest promocja walorów 

turystycznych rzeki po obu stronach granicy polsko – rosyjskiej. Starosta dodał, iż  jest za 

utrzymaniem tego Stowarzyszenia, gdyż rolą samorządu jest utrzymywanie dobrych 

stosunków międzynarodowych. Niedobre jest to, że obecnie nie ma formy małego ruchu 

przygranicznego. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się 

z Informacją. 

 

Ad. 7. Informacja  o stanie przygotowań szkół i placówek oświatowych Powiatu 

Giżyckiego do nowego roku szkolnego z uwzględnieniem skutków zmian w ustawie 

o systemie oświaty. 

Informacja  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 

do przedstawionego Sprawozdania. 

J. Łożyński zwrócił uwagę na konieczność przedstawiania analiz ekonomicznych 

uzasadniających projekty inicjatyw i przedsięwzięć np. o utworzeniu placówki, połączeniu 

internatów itp. 

Radny powiedział, iż uzyskał odpowiedź na pytanie w trybie dostępu do informacji publicznej, 

w którym prosił o przedstawienie analiz finansowych placówek oświatowych, o których mówił 

Starosta, iż są wykonywane przed podjęciem zmian w placówkach oświatowych. Na podstawie 

otrzymanej odpowiedzi podpisanej przez Starostę Giżyckiego, okazało się, że zamiast analiz 

finansowych znajduje się  historia funkcjonowania PZOSiPO i  niektórych placówek 

oświatowych, więc może domyślać się ,że przedstawiciele Zarządu nie wiedzą, co to jest 

analiza ekonomiczna szkoły z jej charakterystycznymi cechami t.j: stanem faktycznym, 
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punktem rentowności, wyznaczeniem kosztów stałych, kosztów zmiennych, prognozy 

finansowej  itp. A decyzje o zmianach w placówkach podejmowane są wyłącznie intuicyjnie. 

Uważa to za działanie obarczone wielkim ryzykiem i ponawia prośbę o wykonywania analiz 

finansowych, analiz ryzyka, analiz SWOT, opracowanie strategii funkcjonowania oświaty 

w świetle zmian ustawowych przez osoby kompetentne, tak, by dyrektorzy szkół za 2 lata nie 

byli zaskoczeni a to brakiem zasobów lokalowych lub kadry nauczycielskiej lub, co gorsza, 

utratą naboru jako skutku błędnych decyzji wobec  placówek oświatowych.  

M. Łępicka-Gij zwróciła uwagę na  załącznik nr 1, w którym tłustym drukiem wyróżniono  

koszty najbardziej pilnych prac remontowych w szkołach  i zapytała czy będą one 

realizowane. 

Dyrektor Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych Małgorzata 

Czopińska odpowiedziała, że jak będzie budżet, to będą realizowane. 

Starosta W. Strażewicz dodał, iż nie robimy tych remontów tylko z powodu braku środków,  

musimy znaleźć 1,7 mln zł na bieżące wydatki w oświacie. Nigdy nie mieliśmy takiej 

drastycznej sytuacji, w tym załączniku pokazujemy skalę problemów. 

M. Łępicka-Gij powiedziała, że jest to bardzo niepokojące. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że mamy tego świadomość. 
Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Podjęcie niniejszej uchwały wynika z faktu utworzenia klasy integracyjnej w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Gustawa Gizewiusza w Giżycku oraz związanym z tym obowiązkiem 

określenia przez organ prowadzący pensum tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć tzw. nauczycieli wspomagających zatrudnianych dodatkowo do prowadzenia zajęć 
w szkołach ogólnodostępnych z oddziałami integracyjnymi. Osoby takie, zgodnie z § 7 ust. 1 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 24 lipca 2015 r. w sprawie 

organizowania kształcenia, wychowania i opieki dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych, 

niedostosowanych społecznie i zagrożonych niedostosowaniem społecznym (Dz. U. z 2015 r., 

poz. 1113) uczestniczą we współorganizowaniu kształcenia integracyjnego z uwzględnieniem 

realizacji zaleceń zawartych w orzeczeniach uczniów o potrzebie kształcenia specjalnego, 

wydawanych przez poradnie psychologiczno – pedagogiczne. Dodatkowo powinny posiadać 
kwalifikacje w zakresie pedagogiki specjalnej. Nauczyciel wspomagający klas integracyjnych 

prowadzą m.in. wspólnie z innymi nauczycielami zajęcia edukacyjne, realizując zintegrowane 

działania i zajęcia określone w programie, uczestniczą wespół z pozostałymi nauczycielami 

i specjalistami w prowadzeniu pracy wychowawczej z uczniami niepełnosprawnymi, jak 

również udzielają nauczycielom prowadzącym zajęcia edukacyjne pomocy w zakresie doboru 

form i metod pracy z uczniami niepełnosprawnymi.  

Proponowany w projekcie uchwały tygodniowy wymiar godzin pracy nauczyciela 

wspomagającego  wynika z faktu, że nauczyciel ten nie pełni stanowiska samodzielnego, 

a współorganizuje  kształcenie grupy uczniów niepełnosprawnych.  Naczelny Sąd 

Administracyjny w Warszawie, który w wyroku z dnia 1 października 2013 r. sygn. akt I 

OSK 1300/13 orzekł, że praca nauczyciela wspomagającego nie jest tożsama z pracą 
nauczyciela edukacyjnego, ma bowiem inny charakter i cel. Są to nauczyciele zatrudnieni w 

szkołach dodatkowo jako specjaliści w zakresie pedagogiki specjalnej, nie pełnią 
samodzielnego stanowiska, a jedynie wspomagają kształcenie dzieci niepełnosprawnych. 

Należy także podkreślić, że w analizowanych uchwałach innych samorządów z terenu całego 

kraju, w wielu z nich wymiar casu pracy nauczyciela wspomagającego określono na 25 

godzin.  
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Ilość uczniów w oddziale integracyjnym w szkole ogólnodostępnej została określona w § 6 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 17 marca 2017 r. w sprawie 

szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych przedszkoli (Dz. U. z 2017 r., poz. 

649) i wynosi nie więcej niż 20 uczniów, w tym nie więcej niż 5 uczniów niepełnosprawnych. 

Istnieje możliwość, za zgodą organu prowadzącego, do zwiększenia ilości uczniów 

niepełnosprawnych w oddziale szkoły integracyjnej, jeśli uczeń uczęszczający do tego 

oddziału uzyska w trakcie roku szkolnego orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego 

wydane z uwagi na niepełnosprawność.   
Zgodnie z art. 42 ust.7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (Dz. U. 

z 2017 r., poz. 1189) do kompetencji organu prowadzącego szkołę lub placówkę należy 

określenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 

niewymienionych w ust. 3, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej, 

nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk 

o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, 

logopedów, doradców zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku 

kształcenia i zawodu w celu wspomagania uczniów w podejmowaniu decyzji edukacyjnych 

i zawodowych oraz zasady zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej i w kształceniu na odległość.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 1 osoba. 

Uchwała Nr XXXIII.201.2017 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli została podjęta – stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Placówki Rodzinnej w Zelkach. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Dnia 1 czerwca 2017r. Dyrektor Placówki Rodzinnej w Zelkach - Pani Joanna Sadurska 

złożyła wniosek o rozwiązanie w/w placówki z dniem 1 września 2017 roku. W lipcu 2017r. 

zweryfikowała swój wniosek i wystąpiła o rozwiązanie placówki z dniem 31 sierpnia 2017 

roku. Obecnie w placówce przebywa czworo wychowanków, w tym jeden pełnoletni. Troje 

niepełnoletnich wychowanków będzie miało zapewnioną opiekę. Jeden wychowanek zostanie 

umieszczony w placówce opiekuńczo – wychowawczej w Giżycku, gdzie przebywa jego 

starszy brat. W stosunku do dwojga pozostałych – prawdopodobny jest powrót pod opiekę 
matki biologicznej, bądź umieszczenie w rodzinie zastępczej u babci (postępowanie sądowe 

w toku). W przypadku gdyby Sąd nie orzekł o powrocie w/w dzieci do rodziny biologicznej, 

dzieciom zostanie zapewniona opieka w innej formie tj. poprzez umieszczenie w pieczy 

zastępczej. Natomiast pełnoletnia wychowanka usamodzielnia się z dniem 31 sierpnia 2017 

roku.  

Według art.  12 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych:    

„1. Jednostki budżetowe, z zastrzeżeniem odrębnych ustaw, tworzą, łączą i likwidują: 

2) organy stanowiące jednostek samorządu terytorialnego - gminne, powiatowe lub 

wojewódzkie jednostki budżetowe.” 

 Art. 12 ust. 3 ustawy o finansach publicznych, stanowi, że: „Likwidując jednostkę budżetową, 

organ, o którym mowa w ust. 1, określa przeznaczenie mienia znajdującego się w zarządzie 

tej jednostki, z zastrzeżeniem ust. 7. …” 
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W tym stanie rzeczy proponuje się, aby mienie likwidowanej Placówki zostało przekazane 

powiatowym jednostkom organizacyjnym, w następujący sposób: 

1) samochód służbowy placówce opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego  

„Dom dla Dzieci - JAŚ” z siedzibą przy ul. Staszica 13/2,  

11-500 Giżycko; 

2) pozostały majątek ruchomy Młodzieżowemu Ośrodkowi Socjoterapii w Giżycku 

z siedzibą przy ul. Smętka 5, 11-500 Giżycko. 

Stosownie do obowiązujących przepisów tj. art. 107 ust. 1 i ust.  2 ustawy z dnia  

9 czerwca 2011r.  o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej wystąpiono  

do Wojewody Warmińsko – Mazurskiego o wyrażenie zgody na likwidację Placówki 

Rodzinnej w Zelkach. Wobec powyższego zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały, po 

uzyskaniu zgody Wojewody Warmińsko – Mazurskiego na likwidację w/w placówki z dniem  

31 sierpnia 2017 roku.   

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Komisje Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII.202.2017 w sprawie likwidacji Placówki Rodzinnej w Zelkach 

została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad. 10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii 

Zintegrowanego Rozwoju Powiatów Wielkich Jezior Mazurskich”. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

W dniu 2 czerwca 2017, w Alytus na Litwie,  na konferencji upowszechniającej projekt 

„Strategiczne Partnerstwo Edukacyjne Powiat Giżycki –Miasto Alytus” nauczyciele powiatu 

giżyckiego, biorący udział w  projekcie (55 osób) sformułowali następujące rekomendacje 

skierowane do władz Powiatu Giżyckiego: 

1) Modernizacja bazy dydaktycznej szkoły (pracownie mobilne, aktualizacja 

oprogramowania) stosowanie do  potrzeb współczesnego ucznia i zmieniającego się 
rynku pracy. 

2) Tworzenie warunków sprzyjających pracy na zajęciach z wykorzystaniem TIK 

(oddział składający się z 15 uczniów). 

3) Podnoszenie poziomu doskonalenia zawodowego nauczycieli  w zakresie TIK 

i znajomości języków obcych. 

4) Finansowe motywowanie nauczycieli wykorzystujących w pracy nowoczesne metody 

technologii informacyjnej i komputerowej. 

5) Tworzenie warunków do realizacji projektów międzynarodowych. 

6) Zapewnienie środków na dodatkowe zajęcia z wykorzystaniem TIK. 

Po dokonaniu  analizy  „Strategii Zintegrowanego Rozwoju Powiatów Wielkich Jezior 

Mazurskich na lata 2014 – 2022  w części zawierającej zadania edukacyjne stwierdza się, że:    

Załącznik Nr 1 – Matryca Giżycko zawiera wszystkie działania niezbędne do wdrożenia 

REKOMENDACJI. Konieczne jest jednak zintensyfikowanie działań szkół i placówek 

oświatowych powiatu w celu wdrożenia STRATEGII. Jest to możliwe poprzez systematyczne 

składanie Zarządowi Powiatu sprawozdań z realizacji strategii oraz wykorzystywania 

funduszy europejskich. Ponadto proponuje się modyfikację punktu 1.2  załącznika Nr 1 

w Matryca Giżycko w STRATEGII poprzez: 
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a.  zastąpienie adresata „Powiatów WJM”  - słowem Powiatu Giżyckiego  

ponieważ  zorganizowane współdziałanie miedzy powiatami w zakresie 

edukacji nie jest realizowane,  

b. skreślenie zdania „Nieznany harmonogram ogłaszania konkursów                

w zakresie pozyskania funduszy europejskich” ponieważ utraciło swoją 
aktualność, 

c. wydłużenie okresu docelowego  z 2020 do 2022 czyli do  czasu faktycznego 

zakończenia aktualnego okresu finansowania z programów Unii Europejskiej.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

J. Łożyński odniósł się do treści Załącznika Nr 1 Matryca Giżycko -  § pkt 4 lit a: zastąpienie 

sformułowania „Okresowe sprawozdania z realizacji strategii” na „Coroczne sprawozdania 

szkół i placówek oświatowych składane Zarządowi Powiatu” oraz „Okresowe sprawozdania 

z wykonania funduszy europejskich” na „Roczne sprawozdania szkół z wykorzystania 

funduszy europejskich”. 

Radny uważa, że proponowane zmiany powodują wchodzenie Rady w kompetencje Zarządu. 

To w kompetencji Zarządu a nie Rady jest organizacja sprawozdawczości oświatowej. 

Terminy składania sprawozdań organ wykonawczy Rady tj. Zarząd ze Starostą na czele może 

ustalić Zarządzeniem Starosty czy też Zarządzeniem dyrektora. Nie ma potrzeby  angażować 
w to Radę. Zaproponował wnioskodawcy w trybie autopoprawki wykreślenie tych punktów, 

bowiem  w przeciwnym razie będzie zmuszony zagłosować przeciw projektowi. 

M. Drzażdżewski powiedział, że radni chcą takie sprawozdanie usłyszeć. 
J. Łożyński powiedział, że treść uchwały mówi o relacji szkoły i Zarządu. 

Starosta W. Strażewicz powiedział, że uchwała jest sformułowana właściwie, poprosił 

o zaufanie, że czynimy dobrze. Sobie też szykujemy dodatkowy obowiązek. 

M. Łępicka-Gij powiedziała, iż analizowała uchwałę, doprecyzowanie „coroczne” jest 

właściwe, bowiem „okresowe” nic nie mówi. Dodała, że zapis o przedkładaniu sprawozdania 

Zarządowi z wyłączeniem Rady niepokoi ja trochę, umówiła się jednakże z Dyrektor 

Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych, że w grudniu, gdy będą  
przygotowywane plany pracy Rady Powiatu oraz Komisji na przyszły rok ujmiemy w 

planach, aby Zarząd złożył Radzie informację o tym, co w sprawozdaniach jest, jakie z tego 

sprawozdania wyciągnął wnioski i jakie zmiany będą na podstawie tego sprawozdania 

realizowane. Myślę, że w ten sposób podzielone kompetencje są najbardziej zgodne z tym 

czego oczekuje ustawodawca. Zarząd przedstawia Radzie skondensowaną informację. 
J. Łożyński przychylił się do słów przedmówczyni, dodał, że należy wprowadzić taki zapis 

do uchwały, aby Zarząd corocznie przedstawił Radzie  skondensowaną informację na bazie 

sprawozdania szkół i placówek oświatowych. 

Zawnioskował, aby zdjąć uchwałę z dzisiejszego porządku obrad i ją zmodyfikować, 

następnie  złożyć pod obrady Zarządu i Komisji Edukacji. 

Starosta W. Strażewicz postawił wniosek przeciwny i zwrócił się do Rady o podjęcie 

uchwały w przedstawionym brzmieniu. 

S. Bojarski powiedział, iż wniosek P. J. Łożyńskiego angażuje wiele osób, przegłosujmy go, 

a wcześniej zapytajmy panią mecenas o zdanie. 

Mecenas Kamila  Połeć powiedział, iż parafowała tę uchwałę, podtrzymuje swoje 

stanowisko. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała wniosek J. Łożyńskiego pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 4, „przeciw” – 9, „wstrzymujący się – 4 osoby. 

Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż wniosek aby zdjąć uchwałę z dzisiejszego 

porządku obrad i ją zmodyfikować, następnie  złożyć pod obrady Zarządu i Komisji 

Edukacji nie uzyskał większości. 

 



10 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – 4, „wstrzymujący się – nie było. 

Uchwała Nr XXXIII.203.2017 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii 

Zintegrowanego Rozwoju Powiatów Wielkich Jezior Mazurskich” została podjęta – 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 r. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Zmiana uchwały nr XXIX.179.2017 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 

 30 marca 2017r. (zm. Uchwała nr XXX.192.2017)  związana jest z  informacją z dnia 18 

lipca 2017r., w której Państwowy Fundusz rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

poinformował o zwiększeniu środków PFRON przypadających w powiecie giżyckim w roku 

2017r. o 28.315,00 zł.  W celu optymalnego wykorzystania w/w środków po zasięgnięciu 

opinii Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych dokonuje się zwiększenia w 

dziale dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych oraz likwidacji barier funkcjonalnych. W minionych latach dofinansowanie 

do turnusów rehabilitacyjnych realizowane było na minimalnym poziomie, dlatego też na 

dzień dzisiejszy jest bardzo duże zainteresowanie powyższym zadaniem. W związku ze 

zwiększonymi środkami planujemy przyznać dofinansowanie do turnusów rehabilitacyjnych 

wszystkim osobom mającym pierwszeństwo w otrzymaniu dofinansowania, tj. osobom ze 

znacznym i umiarkowanym stopniem niepełnosprawności oraz dzieciom i młodzieży. 

W przypadku likwidacji barier architektonicznych istotnie wzrósł koszt robót budowlanych, 

spotykamy się więc z rezygnacją Wnioskodawców z dofinansowania. Udzielenie wyższego 

dofinansowania umożliwi realizację powyższego zadania. Ponadto w miarę posiadanych 

środków planowana jest realizacja wniosków na likwidację barier w komunikowaniu, m.in. 

zakup sprzętu komputerowego, w szczególności w przypadku osób uczących się. Końcowy 

podział środków obrazuje poniższa tabela: 

§ 1 

Przyjmuje się do realizacji w 2017r. następujące zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej: 

 
 

L.p 
                  Nazwa zadania  Plan  2017 zmiany Po zmianach 

1. Finansowanie  wydatków  na instrumenty i 
usługi rynku pracy na rzecz osób 
niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie 
pozostających w zatrudnieniu   (art. 11)- 
stypendia z tytułu stażu oraz szkoleń, zwrot 
kosztów dojazdów na staże i szkolenia, 
badania lekarskie: staże, szkolenia, dotacje 

76.000,00  0 76.000,00 

 

2. Finansowanie kosztów szkolenia i 
przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych (art.40)- zlecenie usługi 

6.000,00 0 6.000,00 
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szkoleniowej 

3. Przyznawanie osobom niepełnosprawnym 
środków na podjęcie działalności 
gospodarczej, rolniczej albo wniesienie 
wkładu do spółdzielni socjalnej (art.12a) 

38.000,00 0 38.000,00 

Razem środki finansowe na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej 

120.000,00 0 120.000,00 

 

4. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

799.800,00 

 

0 799.800,00 

5. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów w 
turnusach rehabilitacyjnych  

100.134,00 

 

 

+ 17.000,00 117.134,00 

6. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych, w komunikowaniu się 
i technicznych, w związku z indywidualnymi 
potrzebami osób niepełnosprawnych 

110.000,00 + 11.315,00 121.315,00 

7. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

6.000,00 0 6.000,00 

8. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i 
środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

422.800,00 0 422.800,00 

Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 

rehabilitacji społecznej 

 1.438.734,00  +28.315,00 1.467.049,00 

 OGÓŁEM   1.558.734,00  + 28.315,00 1.587.049,00 

Radni zostali zapoznani z pozytywna opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych w Giżycku – załącznik nr 8 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 1 osoba. 

Uchwała Nr XXXIII.204.2017 zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 r. została 

podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Na terenie powiatu giżyckiego pojawiły się dwie nowe apteki – jedna w mieście Giżycko 

(Apteka Centrum, ul. Jagiełły 1A, 11-500 Giżycko), druga w Kruklankach (Apteka Pod 

Modrzewiem, ul. Dworcowa 2, 11-612 Kruklanki). Wobec powyższego nastąpiła konieczność 
zaktualizowania rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

giżyckiego oraz zmiany grafiku dyżurów aptek w porze nocnej, niedziele i święta. 

Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne (Dz. U. z 

2016 r., poz. 2142 z późn. zm.) rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na danym 

terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, po zasięgnięciu opinii wójtów 

(burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

H. Sarul zapytała czy ktoś sprawdza pracę tych aptek w dniach dyżurów. Radna powiedziała, 

że 15 sierpnia miała mieć dyżur apteka w Kauflandzie, niestety była zamknięta, tak jak cały 

sklep. 

Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie mamy takich kompetencji. 

Radni podpowiedzieli P. H. Sarul, że w sytuacji, jaką opisała apteka realizuje sprzedaż od 

zaplecza, wejście przez tylne drzwi. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisje Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII.205.2017 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i 

trybu działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Zbliża się koniec 2-letniej pierwszej kadencji Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego Powiatu Giżyckiego. Powiatowa Rada zaproponowała wprowadzenie zmian 

w  trybie powoływania członków dotyczących m.in. zwiększenia udziału sektora 

pozarządowego w składzie Rady przy zachowaniu dotychczasowej liczebności, pisemnego 

poinformowania organizacji o prowadzonym naborze kandydatów do Powiatowej Rady, 

przeprowadzenia otwartego głosowania na kandydatów. Ponadto pod koniec 2015 r. weszła w 

życie zmiana ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, która dotyczyła m.in. wydłużenia kadencji Rady do 3 lat.   Uchwała 

podlegała konsultacjom społecznym z Powiatową Rada Działalności Pożytku Publicznego 

Powiatu Giżyckiego oraz organizacjami pozarządowymi. Wszystkie zgłoszone uwagi zostały 

uwzględnione w niniejszej uchwale. Zgodnie z art. 41g ust. 1 w/w ustawy Rada Powiatu 

określa, w drodze uchwały, tryb powoływania członków oraz organizację i tryb działania 

Powiatowej Rady, biorąc pod uwagę potrzebę zapewnienia reprezentatywności organizacji 

pozarządowych oraz podmiotów, o których mowa w art. 3 ust. 3, terminy i sposób zgłaszania 

kandydatur na członków Powiatowej Rady oraz potrzebę zapewnienia sprawnego 

funkcjonowania tych Rad. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
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Komisje Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII.206.2017 w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji 

i trybu działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego 

została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2017 – 2029 z uwzględnieniem autopoprawki 

Zarządu z dnia 28.08.2017 r. 

Starosta W. Strażewicz przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu z dnia 28.08.2017 r. 

polegająca na zwiększeniu dochodów o kwotę 94.400 – dotacja celowa Wojewody W-M na 

dofinansowanie Domu Pomocy Społecznej w Giżycku i wydatkowaniu z  przeznaczeniem jw. 

Autopoprawka była omawiana na posiedzeniach każdej Komisji Rady Powiatu. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Zmiany uchwały w sprawie WPF spowodowane są planowanymi zmianami  uchwały 

budżetowej Powiatu Giżyckiego na rok 2017 oraz przyjęciem do realizacji nowego projektu 

finansowanego z udziałem środków unijnych pn. „Profesjonalne praktyki podstawą 
kształcenia zawodowego”. Projekt będzie realizowany w Zespole Szkół Elektronicznych 

i Informatycznych w latach 2017-2018 (po 155.172 zł w każdym roku).  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. 

Komisje Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” –  nie było, „wstrzymujący się” –   1 osoba. 

(radna H. Sarul   nie brała udziału w głosowaniu). 

Uchwała Nr XXXIII.207.2017 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2017 – 2029 z uwzględnieniem autopoprawki 

Zarządu z dnia 28.08.2017 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017 

z uwzględnieniem autopoprawki Zarządu z dnia 28.08.2017 r. 

Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Dochody: 

Rozdz.80102 – dotyczy zmniejszenia dofinansowania przez PFRON zadania inwestycyjnego 

polegającego na budowie windy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 

(pierwotnie planowano 81.000 zł, ostatecznie przyznano 45.730 zł – w związku z tym na 

wydatki przeznaczy się dodatkowe środki własne Powiatu pochodzące z niewykorzystanej 

nadwyżki, powstałej po likwidacji Placówki Rodzinnej w Zelkach). 

 

Dochody i wydatki: 

Rozdz.60014  – dotyczy pomocy finansowej udzielonej przez Gminę Miłki: środki w kwocie 

15.000 zł  przeznaczone pierwotnie na remont skrzyżowania w Kleszczewie Gmina 

przeznacza na zadanie inwestycyjne pn. „Utwardzenie dr.pow. Nr 1708N gr.pow.-Danowo”. 

W związku z tym na ten cel przesuwa się także środki własne Powiatu w kwocie 42.000 zł, 



14 

 

Rozdz.80130 - dotyczy: 

1) przyjęcia do realizacji nowego projektu finansowanego z udziałem środków unijnych 

pn. „Profesjonalne praktyki podstawą kształcenia zawodowego”. Projekt będzie 

realizowany w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych w latach 2017-2018 

(po 155.172 zł w każdym roku), 

2) zwiększenia planu dochodów o środki w kwocie 23.595 zł uzyskane przez Szkołę 
Policealną z tytułu zatrudnienia pracowników w ramach robót publicznych. Środki te 

przeznacza się na wydatki w tej jednostce. 

Rozdz.80140 – zwiększa się plan dochodów o środki w kwocie 20.628 zł uzyskane przez 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego z tytułu najmu pomieszczeń i opłat 

wnoszonych przez innych użytkowników budynku oraz z tytułu odszkodowania za 

uszkodzone mienie. Środki te przeznacza się na wydatki w tej jednostce. 

Rozdz.85202 – zwiększenia planu dochodów o kwotę 94.400 zł dotyczy dotacji celowej z 

budżetu Wojewody Warmińsko-Mazurskiego (dec. FK 179/2017 z dnia 24 sierpnia 2017 r.) 

przeznaczonej na dofinansowanie (80%) zakupów inwestycyjnych w DPS w Giżycku 

(instalacja przyzywowo-alarmowa i monitoring). W celu zapewnienia wkładu własnego 

(20%) na przedmiotowe zakupy dokonuje się przesunięcia środków w kwocie 23.600 zł 

z § 4210 (zakup materiałów i wyposażenia). 

Rozdz.85218 – zwiększa się plan dochodów o środki w kwocie 5.729 zł uzyskane przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie z tytułu odszkodowania za uszkodzone mienie. Środki 

te przeznacza się na wydatki w tej jednostce. 

Rozdz.85410 – zwiększa się plan dochodów o środki w kwocie 4.727 zł uzyskane przez 

zespół Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu z tytułu zatrudnienia pracowników w 

ramach robót publicznych. Środki te przeznacza się na wydatki w tej jednostce. 

 

Wydatki:  

Rozdz.60014 – w związku z rezygnacją Gminy Miejskiej Giżycko z dofinansowania remontu 

ul. Traugutta na rzecz remontu ul. Kolejowej dokonuje się przesunięcia środków własnych 

Powiatu w kwocie 163.900 zł na zadania inwestycyjne pn. „Przebudowa skrzyżowania i 

chodników dr. pow. Nr 1736N z dr.gminną w m. Sulimy”. 

Rozdz.71015 - dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków realizowanych 

przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w związku ze zmianami kadrowymi w 

tej jednostce. 

Rozdz.75020 – dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w celu zabezpieczenia środków w 

Starostwie Powiatowym na zapłatę odsetek po dokonanej korekcie podatku VAT (utworzenie 

nowego paragrafu). 

Rozdz.75411 - dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków realizowanych 

przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w celu zabezpieczenia środków na 

wypłatę dodatku zadaniowego i nagrody uznaniowej dla pracownika cywilnego oraz zakup 

wyposażenia i usług. 

Rozdz.75515 - dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków realizowanych 

przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w celu zabezpieczenia środków na wypłatę 
wynagrodzenia wraz z pochodnymi dla pracownika zajmującego się obsługą nieodpłatnej 

pomocy prawnej . 

Rozdz.80114 i 80130 - dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków 

realizowanych przez Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych  w celu 

zabezpieczenia środków na opłacanie zaświadczeń o niekaralności (utworzenie nowego 

paragrafu) oraz składek ZUS od umowy zlecenia w projekcie pn. „Wysoka jakość kształcenia 

zawodowego w Powiecie Giżyckim we współpracy z przedsiębiorcami”.  

Rozdz.80120 - dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków projektu pn. 

„Wysoka jakość kształcenia zawodowego w Powiecie Giżyckim we współpracy 

z przedsiębiorcami” realizowanego przez II LO w celu zakupu pomocy dydaktycznych.  
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Rozdz.80130 i 85410 - dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków 

realizowanych przez Szkołę Policealną  w celu zabezpieczenia środków na opłacanie  składek 

ZUS.  

Rozdz.80146 – dotyczy zwiększenia planu wydatków projektu finansowanego ze środków 

unijnych pn. „Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Alytus” o kwotę 3.500 

zł w związku ze zmianą kursu euro. 

Rozdz.85202 – dotyczy zabezpieczenia środków w domu Pomocy Społecznej na zapłatę 
kosztów postępowania sądowego (utworzenie nowego paragrafu). 

Rozdz.85218 - dotyczy zabezpieczenia środków w kwocie 60.000 zł na zakup samochodu 

osobowego na potrzeby Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie (środki finansowanego 

pochodzą z nadwyżki, powstałej po likwidacji Placówki Rodzinnej w Zelkach).   

 

Ponadto:  

Doprecyzowuje się nazwę zadania inwestycyjnego polegającego na zakupie ramienia 

hydraulicznego do ciągnika, które po zmianach otrzymuje następujące brzmienie: „Dostawa 

i zakup ramienia hydraulicznego i kosiarki bijakowej wysięgnikowej (głowica do koszenia 

traw i  krzewów)”.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. 

Komisje Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się – 2 osoby. 

(radna H. Sarul   nie brała udziału w głosowaniu). 

Uchwała Nr XXXIII.209.2017 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 

2017 z uwzględnieniem autopoprawki Zarządu z dnia 28.08.2017 r. została podjęta – 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Giżyckiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisje  zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII.209.2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 17. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, iż na jej ręce 25 sierpnia b.r. wpłynęło 

pismo zawiadamiające o  działaniach dyrektora MOS-u. Poproszę Panią o doprecyzowanie 

czy jest to skarga, czy pismo informacyjne do wiadomości Przewodniczącej Rady, dopiero 

wtedy podejmę decyzję co do dalszego postępowania, tym bardziej że sprawą zajmuje się 
również Sąd.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w dniu 29 sierpnia b.r. wpłynęło pismo 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Cezarego Piórkowskiego z propozycją zmiany dni 
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odbywania sesji powiatowych, gdyż akurat w tym dniu i godzinie miałyby się odbywać sesje 

miejskie. 

L. Należyty powiedziała, że nie mamy żadnego powodu, aby zmieniać dni obywania naszych 

sesji, gdyż jest to ustalone harmonogramem komisji i sesji na początku roku, do tego terminu 

dostosowaliśmy nasze inne zajęcia zawodowe i prywatne. 

H. Sarul  powiedziała, że nie może tak być, że teraz będziemy zmieniać termin sesji, przecież 
Radni mają własne zobowiązania zawodowe i prywatne zaplanowane zgodnie 

z harmonogramem sesji. 

D. Drzażdżewski  zapytał, czy wniosek posiada jakieś uzasadnienie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że przedstawiła całość pisma, a z powyższych 

informacji sformułuje odpowiedź  P. Cezaremu Piórkowskiemu. 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Ad. 18. Zamknięcie sesji.       

Wobec wyczerpania porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.30 Przewodnicząca Rady 

Powiatu zamknęła obrady.   

 

Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  

 


